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Protokół z XXII Sesji 
Rady Miasta Torunia 

z 19 stycznia 2012 roku 
 
XXII sesja Rady Miasta Torunia odbyła się 19 stycznia 2012 roku w sali Nr 33 im. 
Mikołaja Kopernika Urz ędu Miasta Torunia. 
 
I. Otwarcie sesji.  
 
p. M. Frąckiewicz – otworzył XXII sesję Rady Miasta Torunia. Powitał radnych i 
przybyłych gości. 
 
II. Przyj ęcie protokołów z XX i XXI sesji. 
 
Protokoły przyjęto bez uwag. 
 
III. Informacje Przewodniczącego Rady. 
 
p. M. Frąckiewicz – poinformował, że: 
 
1. Wojewódzki Konserwator Zabytków przesłał wykaz udzielonych dotacji na zadania 

konserwatorskie realizowane w Toruniu w 2011 r. Wykaz przesłałem dzisiaj Państwu 
Radnym drogą elektroniczną.  
 

2. Po raz 10 wpłynęło zaproszenie na Ogólnopolski Halowy Turniej Piłki Nożnej 
Samorządowców. Zainteresowanych informuję, że zaproszenie jest w Biurze Rady 
Miasta i u sędziego Jacka Kowalskiego. 

 
3. Do Rady Miasta wpłynął w dniu 30 grudnia 2011 r. wniosek od radnego Macieja 

Cichowicza o usunięcie naruszenia prawa w zakresie uchwały 229/11 w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012 – 2042. 
Zdaniem radnego podjęcie uchwały odbyło się z naruszeniem prawa, bowiem projekt nie 
zawierał właściwego uzasadnienia wymaganego § 30 ust. 3 Regulaminu Rady Miasta. 
Zgodnie z procedurą postępowania związaną z wniesieniem skargi na podstawie art. 101 
ustawy o samorządzie gminnym w dniu 3 stycznia br. poinformowałem wnioskodawcę, 
że powyższą sprawę przedstawię na dzisiejszej sesji, co niniejszym czynię. Skarżący ma 
możliwość wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w terminie: 
- trzydziestu dni od dnia doręczenia stanowiska Rady Miasta odnośnie wezwania do 
usunięcia naruszenia prawa, 
-  sześćdziesięciu dni od dnia wniesienia wezwania o usunięcie naruszenia prawa, jeżeli 
w tym okresie Rada Miasta nie udzieli odpowiedzi na wezwanie.  
Radny Cichowicz złożył również wniosek do Wojewody Kujawsko-Pomorskiego o 
stwierdzenie nieważności uchwały. W związku z tym, że finanse gmin podlegają 
nadzorowi Regionalnej Izbie Obrachunkowej, sprawę przekazano do RIO.  

 
IV. Informacje Prezydenta Miasta. 
 
p. M. Zaleski – poinformował, że: 
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1. W niedzielę, 22 stycznia o godzinie 14.15 w zespole pałacowo-parkowym w 
Brąchnówku (Gmina Chełmża) - miejscu urodzin pierwszego Wojewody Pomorskiego 
-  odbędzie się apel pamięci z okazji 150. rocznicy tego wydarzenia. Apel zostanie 
poprzedzony mszą św. odprawioną  o godzinie 13.15 w kościele parafialnym pw. Św. 
Katarzyny Aleksandryjskiej w Grzywnie. Wydarzenie to włączone jest do programu 
obchodów 92. rocznicy powrotu Torunia do wolnej Polski. 

2. W poniedziałek, 23 stycznia o godzinie 18.00 w Ratuszu Staromiejskim rozpoczną się 
obchody Chińskiego Nowego Roku - Rok 2012 jest rokiem smoka. O godzinie 19.15 
zaplanowano na dziedzińcu Ratusza paradę smoka z lampionami, pokazami tańca  
oraz zimnymi ogniami. 

3. W środę, 25 stycznia o godzinie 10.00 w Gimnazjum Nr 21 odbędzie się uroczystość z 
okazji 10-lecia nadania szkole imienia Tony’ego Halika. 

4. Również w środę, 25 stycznia o godzinie 12.00 na Bielanach przy ul. Wileńskiej (za 
Wydziałem Chemii) odbędzie się uroczystość wmurowania aktu erekcyjnego pod 
budowę Interdyscyplinarnego Centrum Nowoczesnych Technologii Uniwersytetu 
Mikołaja Kopernika (inwestycja realizowana bez finansowego zaangażowania GMT). 

5. W czwartek, 26 stycznia o godzinie 11.00 w Collegium Maximum odbędzie się 
spotkanie środowisk naukowych Torunia i Bydgoszczy organizowane przez 
Uniwersytet Mikołaja Kopernika oraz Fundację na Rzecz Nauki Polskiej. 

6. W piątek, 27 stycznia o godzinie 14.00 w Ratuszu Staromiejskim parom małżeńskim 
zostaną wręczone medale Prezydenta Rzeczypospolitej za długoletnie pożycie 
małżeńskie. 

7. Także w piątek, 27 stycznia w Studenckim Klubie Pracy Twórczej „Od Nowa” po raz 
20. zagości Afryka Reggae Festiwal. Jak co roku oprócz wymiaru artystycznego 
festiwal ma też charakter charytatywny - cały dochód przeznaczony jest na pomoc 
mieszkańcom Afryki, konkretnie na budowę studni w Sudanie. Koncerty rozpoczynają 
się o godzinie 18.00. Festiwal potrwa do soboty 28 stycznia. 

8. W sobotę, 28 stycznia o godzinie 20.00 w Centrum Targowym „Park” odbędzie się 
Bal Sportowca, podczas którego już po raz 10. ogłoszona zostanie zwycięska 
dziesiątka plebiscytu na „Najpopularniejszego Sportowca Torunia 2011 roku” 
wybrana przez czytelników „Nowości”.  Poznamy też 5 zwycięzców w kategoriach: 
trener, drużyna, junior, klub i sponsor 2011, wybranych przez Kapitułę Konkursu. 
Dodatkowo w 2012 roku czytelnicy wybiorą sportowe wydarzenie 10-lecia w Toruniu. 

9. W niedzielę, 29 stycznia o godzinie 17.00 na lodowisku Tor-Tor rozpoczną się IX 
Mistrzostwa Torunia w Speedway’u na lodzie. 

10. W środę, 1 lutego o godzinie 11.00 z okazji 67. rocznicy wyzwolenia Torunia 
odbędzie się uroczystość patriotyczna przy Pomniku ku czci poległych i 
pomordowanych przez hitlerowskiego najeźdźcę w latach 1939-1945. 

11. W czwartek, 2 lutego o godzinie 17.00 w Dworze Artusa odbędzie się koncert 
jubileuszowy z okazji 25-lecia działalności Ogniska Pracy Pozaszkolnej Dom 
Harcerza. 

12. W sobotę, 4 lutego o godzinie 20.00 w Dworze Artusa Fundacja Ducha na Rzecz 
Rehabilitacji Naturalnej Ludzi Niepełnosprawnych organizuje charytatywny Bal 
Karnawałowy Przyjaciół Fundacji. 
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V. Przyjęcie porządku obrad. 
 
p. M. Zaleski – wycofał projekt uchwały wg druku nr 289 i poprosił przewodniczącego RMT 
o umieszczenie tego projektu w programie następnej sesji. 
 
VI. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 
Rewizyjnej na 2012 rok – DRUK NR 292. 
 
p. A. Rojewski  – przedstawił projekt uchwały. 
 
Pytań i dyskusji nie było. 
 
GŁOSOWANIE:  
 
Uchwała według druku nr 292. Wynik głosowania: 19 – 0 – 1. Uchwała została podjęta 
(uchwała nr 241/12). 
 
VII . Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniego 
planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych 
Toruńskich Wodociągów Sp. z o.o. w Toruniu - DRUK NR 283. 
 
p. E. Kossakowska  – przedstawiła projekt uchwały. 
 
Opinie: 
 
KB – zał. nr 1. 
 
KIiOŚ – zał. nr 2. 
 
Pytania: 
 
p. W. Przybyszewski – wskazał, że w latach 2011-14 było zapisane zadanie dotyczące 
dyslokacji bazy technicznej, która aktualnie znajduje się przy ul. Bielańskiej. Zapytał, co się z 
tym zadaniem stało ? 
 
p. E. Kossakowska  – odpowiedziała, że zadanie zostało wykreślone. W uzasadnieniu 
napisano, że pierwszy plan złożony przez Wodociągi był o 37 mln zł większy. W związku z 
tym że bezpośredni wpływ realizacji planu powoduje znaczący wzrost taryf za wodę i ścieki, 
przyjęto, że  zgodnie z pierwszą wersją średnio roczny wzrost miał wynosić 12 gr. Plan został 
zweryfikowany. Niektóre zadania zostały ograniczone lub przesunięte w czasie. Zadanie 
zostało wykreślone z planu, głównie żeby ograniczyć wpływ zadań na taryfy w najbliższym 
okresie. 
Jeśli baza będzie dyslokowana w przyszłości, to założenie jest takie, że znajdzie swoje 
miejsce w oczyszczalni i będzie trzeba znaleźć środki. 
 
p. W. Przybyszewski – zapytał, kto i kiedy wykreślił zadanie ? Przyjęty plan w ubr. był 
podstawą do ustalenia cen za wodę i ścieki.  
Jaki to miało wpływ na cenę wody w 2011 r. ? 
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p. E. Kossakowska  – odpowiedziała, że to zadanie nie było realizowane w ubr. i nie 
wpłynęło bezpośrednio na taryfy.  
 
p. W. Majewski – przyznał, że były przymiarki, żeby zbudować nową, z prawdziwego 
zdarzenia, bazę dla sprzętu i służb. Miała to być baza dla wydziału sieci kanalizacyjnej i  
wydziału sieci wodociągowej. Koszty realizacji zadania okazały się wysokie, czyli 7-8 mln zł. 
To zadanie zostało przesunięte.  
W br. będzie zrealizowana koncepcja tej bazy i ewentualnie zostanie zamówiony projekt 
budowlany dotyczący wydziału sieci kanalizacyjnej. W miarę możliwości i posiadanych 
wolnych środków być może za 2-3 lata zostanie wprowadzona baza do planu.  
Taki wniosek złożył zarząd, szukając możliwości ograniczenia planu. Spółka działa w 
trudnych warunkach. Z roku na rok obserwowany jest spadek sprzedaży wody. W ubr. był to 
prawie 4% spadek sprzedaży wody i ścieków. We wniosku taryfowym zakładano spadek 1%. 
Dzięki oszczędnościom w spółce zostanie osiągnięty zakładany wynik. Wydawało się, że w 
2011 r. zostanie zatrzymany spadek sprzedaży, ale tak nie stało się. W 2012 r. nastąpi 
prawdopodobnie 1-2% spadek sprzedaży. Jest to problem wszystkich wodociągów w kraju. 
Ograniczenie nakładów inwestycyjnych wydaje się rozsądne. 
 
Dyskusja: 
 
p. W. Przybyszewski – przyznał, że od początku nie był zwolennikiem dyslokacji bazy. W 
momencie poszukiwania oszczędności, dyslokacja bazy która dobrze funkcjonuje, mimo 
znajdowania się jej na terenie, który zgodnie z m.p.z.p. przeznaczony jest na inne cele, byłaby 
niewłaściwa.  
Nakłady na dyslokację bazy były zaplanowane na lata 2011-14. Stąd pytanie dlaczego i kiedy 
zrezygnowano z tego zadania. Należało złożyć projekt uchwały i dokonać nowelizacji planu, 
który został przez radę miasta uchwalony. 
 
p. M. Zaleski – zaznaczył, że to, o czym mówił radny W. Przybyszewski, jest robione. 
Przedłożona na bieżącej sesji na kolejne lata propozycja zawiera rezygnację z tego punktu i 
innych, które były ujęte w latach 2011-14, ponieważ na to zadanie nie zostały wydane środki 
w 2011 r. W związku z tym nie trzeba pokazywać skutków finansowych, bo one nie zostały 
poczynione. Rada Miasta przyjmując uchwałę, podejmie decyzję, o którą wnioskował radny 
W. Przybyszewski. 
 
GŁOSOWANIE:  
 
Uchwała według druku nr 283. Wynik głosowania: 23 – 0 – 0. Uchwała została podjęta 
(uchwała nr 242/12). 
 
VIII. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy i statutu miejskiej 
instytucji kultury Centrum Nowoczesności – DRUK NR 282 – I CZYTANIE. 
 
p. A. Lisek –  przedstawiła projekt uchwały. 
 
Pytań i dyskusji nie było. 
 
p. M. Frąckiewicz – skierował druk do II czytania. 
 



 5

IX. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opinii do projektu uchwały Sejmiku 
Województwa Kujawsko-Pomorskiego dotyczącej wyznaczenia aglomeracji Toruń - 
DRUK NR 291. 
 
p. Z. Fiderewicz – przedstawił projekt uchwały. 
 
Opinie: 
 
KIiOŚ – zał. nr 3. 
 
Pytań i dyskusji nie było. 
 
Znaczenie aglomeracji wyjaśnił Kierownik Biura Oceny Oddziaływania na Środowisko z 
Kujawsko – Pomorskiego Urzędu Marszałkowskiego w Toruniu. 
 
p. P. Munnich – wyjaśnił, że omawiana jest aglomeracja w rozumieniu prawa wodnego, a  
nie w sensie urbanistycznym. Prawo wodne mówi, że aglomeracja jest to zasięg dla ścieków 
komunalnych zakończonych oczyszczalnią ścieków.  
Od 2008 r. Sejmik przejął kompetencje od Wojewody w sprawie wyznaczania aglomeracji. 
17 sierpnia 2011 r. wpłynął wniosek od Gminy Miasta Toruń do Urzędu Marszałkowskiego. 
Został zaopiniowany pozytywnie, ponieważ wymaga uzgodnienia z Regionalnym Dyrektorem 
Zarządu Gospodarki Wodnej w Gdańsku i Regionalnym Dyrektorem Ochrony Środowiska w 
Bydgoszczy.  
Kolejnym krokiem jest zasięgnięcie opinii gminy zainteresowanej czyli Gminy Miasta Toruń. 
Po pozytywnym zaopiniowaniu przez radę miasta projektu, zostanie on uchwalony przez 
Sejmik i wyznaczona zostanie aglomeracja toruńska dla Torunia i gmin przyległych.  
 
GŁOSOWANIE:  
 
Uchwała według druku nr 291. Wynik głosowania: 18 – 0 – 0. Uchwała została podjęta 
(uchwała nr 243/12). 
 
X. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania regulaminu 
Straży Miejskiej w Toruniu – DRUK NR 289. 
 
Wycofany z porządku sesji. 
 
XI. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 
Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Gminy Miasta Toruń i Powiatu Toruńskiego za 
2011 r. – DRUK NR 285. 
 
p. T. Wierzba – przedstawił projekt uchwały. 
 
Opinie: 
 
KBPSiZ – zał. nr 4. 
 
Pytań i dyskusji nie było. 
 
GŁOSOWANIE:  
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Uchwała według druku nr 285. Wynik głosowania: 21 – 0 – 0. Uchwała została podjęta 
(uchwała nr 244/12). 
 
XII. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu potrzeb w zakresie 
wykonywania prac społecznie użytecznych w roku 2012. – DRUK NR 263. 
 
p. K. Janiszewska – przedstawiła projekt uchwały. 
 
Opinie: 
 
KBPSiZ – zał. nr 5. 
 
Pytań i dyskusji nie było. 
 
GŁOSOWANIE:  
 
Uchwała według druku nr 263. Wynik głosowania: 22 – 0 – 0. Uchwała została podjęta 
(uchwała nr 245/12). 
 
XIII. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej 
przy ul. Mostowej 30 i ul. Podmurnej 29 w Toruniu – DRUK NR 284. 
 
XIV. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości zabudowanej 
położonej w Toruniu przy ul. Armii Ludowej 81 – DRUK NR 290. 
 
p. W. Krawiec – przedstawił projekty uchwał. 
 
Opinie: 
 
KIiOŚ – zał. nr 6, 7. 
 
Pytań i dyskusji nie było. 
 
GŁOSOWANIE:  
 
Uchwała według druku nr 284. Wynik głosowania: 21 – 0 – 0. Uchwała została podjęta 
(uchwała nr 246/12). 

Uchwała według druku nr 290. Wynik głosowania: 22 – 0 – 0. Uchwała została podjęta 
(uchwała nr 247/12). 

XV. Interpelacje, zapytania i wnioski (zgodnie z § 36 Regulaminu Rady Miasta 
Torunia). 

1. Interpelacje: nie było. 

2. Zapytania:  
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a) radny Z. Ernest – zgodnie z § 36 ust. 3 zapytania składane są ustnie na 
sesji. Radny nie wygłosił ustnie zapytań podczas sesji, lecz złożył je w dniu 
sesji w Biurze Rady Miasta. 

b) radny M. Jakubaszek – zapytał: 

-  czy UMT wytypował potencjalne lokalizacje dla targowiska w 
lewobrzeżnej części miasta ? 

- jakie działania podjęto w celu ustalenia formy wyłonienia 
operatora targowiska ? 

- czy UMT zamierza przeprowadzić konsultacje z mieszkańcami i 
potencjalnymi kupcami w zakresie dotyczącym wskazania 
najdogodniejszej lokalizacji ? 

           Pytania dotyczące Straży Miejskiej. 

- jakiej wysokości średnie miesięczne wynagrodzenie (wraz z 
wszelkimi dodatkowymi składnikami tj. premie, dodatki 
funkcyjne i inne) otrzymywali naczelnicy w ostatnim kwartale 
2011 roku ? 

- jakiej wysokości średnie miesięczne wynagrodzenie (wraz z 
wszelkimi dodatkowymi składnikami tj. premie, dodatki 
funkcyjne i inne) otrzymywali zastępcy naczelników w ostatnim 
kwartale 2011 roku ? 

- jakiej wysokości średnie miesięczne wynagrodzenie (wraz z 
wszelkimi dodatkowymi składnikami tj. premie, dodatki 
funkcyjne i inne) otrzymywali strażnicy miejscy nie pełniący 
funkcji w strukturach Straży Miejskiej w ostatnim kwartale 2011 
roku ? 

- jaki był stan osobowy Straży Miejskiej na dzień 31 grudnia 2011 
roku (w ujęciu na zatrudnione osoby cywilne i strażników 
miejskich)? 

Odpowiedź nie została udzielona podczas sesji. 

c) radny P. Gulewski – zapytał: 

- czy właściwe służby podległe Prezydentowi miasta zamierzają 
zmienić kryteria naboru do SP nr 35, tak, aby wyjść naprzeciw 
oczekiwaniom mieszkańców Grębocina i Bielaw ? 

- czy miasto zamierza podjąć działania w celu utrzymania 
oddziałów integracyjnych w SP nr 31 w sytuacji, kiedy  część 
dzieci w pełni zacznie uczęszczać do SP nr 35 ? 

- czy w związku z informacjami prasowymi potwierdzonymi o 
wycofaniu się przez inwestora z budowy linii tramwajowej do 
Portu Drzewnego nastąpi odstąpienie miasta od realizacji 
inwestycji ?  
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Odpowiedź została udzielona podczas sesji przez Prezydenta M. Zaleskiego. 

p. M. Zaleski – odpowiedział, że SP nr 35 wraz z przedszkolem jest w budowie. W 
lutym placówka zostanie oddana do użytku. Jest rozpoczęty nabór zainteresowanych 
dzieci do szkoły. Zgodnie z przepisami każde dziecko z obwodu, które będzie chciało 
korzystać z obowiązku szkolnego w klasach 1-6, będzie miało do tego prawo. 
Być może pewną nadgorliwością było wskazywanie, że szczególnie zależy na 
oddziałach na poziomie pierwszym i czwartym. Inne oddziały będą tworzone, o ile 
zgłoszą się dzieci.  

Miasto będzie starało się pomóc w rozwiązywaniu problemów klas 
integracyjnych tej placówki. Dyrektor tej szkoły w znaczny sposób rozbudowała 
system klas integracyjnych w szkole. Nie można jednak wstrzymać naboru do szkoły 
obwodowej, jaką będzie SP nr 35. Kolejność działania i zasady są takie, jak zostało to 
przedstawione powyżej.  

Postępowanie w sprawie budowy obiektów w rejonie Portu Drzewnego 
umownie nazywanych inwestycjami Lux Veritatis, tj. zespół kościelny i rekreacyjno-
wypoczynkowy trwa. Jak w każdej inwestycji procedura trwa. Czasem są momenty, 
gdzie trzeba uzupełnić informacje i dane. Dopóki definitywnie nie zostanie określone 
kiedy i w jakim zakresie inwestycje będą realizowane, miasto nie będzie dokonywało 
zapisów w projekcie BiT City. Tak dzieje się przy każdej inwestycji 
współfinansowanej ze środków europejskich. Momentem granicznym jest podpisanie 
umowy z instytucją zarządzającą w danym programie. Do tego momentu przesądzeń 
nie ma. 

W związku z ciągle mającymi miejsce zmianami i dużą liczebnością partnerów 
przewidziano przedłożenie radnym, całościowej, kompleksowej i zbieżnej  z 
terminem podpisania umowy informacji 4 października br. Taka propozycja została 
przedłożona przewodniczącemu RMT. 

d) radny M. Cichowicz – zapytał, czy Prezydent przewiduje konsultacje 
społeczne w sprawie budowy podziemnego przejścia na Pl. Rapackiego i 
powrotu linii tramwajowej na most Piłsudskiego po jego remoncie ? 

Odpowiedź została udzielona podczas sesji przez Prezydenta M. Zaleskiego. 

p. M. Zaleski – odpowiedział, że nie są planowane konsultacje w sprawie remontu 
nawierzchni oraz konstrukcji starego mostu, a także nawierzchni i podbudowy Al. 
Jana Pawła II na odcinku od mostu J. Piłsudskiego do Pl. Niepodległości, ponieważ 
wszystkie prace będą wykonywane w liniach rozgraniczających. Mają one charakter 
remontowy i w niewielkim zakresie modernizacyjny. Niewielki fragment będzie 
inwestycją polegającą na wybudowaniu w tym obszarze przejścia podziemnego pod 
Pl. Rapackiego. W związku z tym, że to będzie działo się w obszarze, który jest 
zainwestowany na cele drogowe i komunikacyjne, nie ma potrzeby przeprowadzania 
konsultacji. 

3. Wnioski:  

a) radny M. Jakubaszek – 3 wnioski (zał. nr 8, 9, 10), 

b) radny M. Cichowicz – 2 wnioski (zał. nr 11, 12), 

c) radny W. Przybyszewski – złożył wniosek do przewodniczącego 
RMT, aby podczas krótkich porządków obrad sesji były umieszczane 
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bloki tematyczne. Poprosił o rezygnacje z takich bloków podczas 
bogatych programowo sesji, aby wykorzystać krótsze sesje do 
przedstawienia problematyki spraw miasta. 

Odpowiedź została udzielona podczas sesji przez przewodniczącego RMT M. 
Frąckiewicza. 

p. M. Frąckiewicz – odpowiedział, że sprawy, które są przedmiotem obrad i 
informacji, są ustalane wg harmonogramu, który jest przyjmowany wspólnie na 
podstawie informacji, jakie przedkłada Prezydent na początku roku oraz terminów 
ustawowych.  

Nic nie stoi na przeszkodzie, aby takie wnioski ze strony klubu pojawiły się. 
Jeśli będzie potrzeba rozszerzenia informacji, to nie ma przeszkód, żeby na 
Konwencie o tych sprawach zadecydować. 

 
XVI. Informacje:  
 

- Przewodniczącego: nie było. 
 
- Prezydenta: 

 
p. E. Banaszczuk – Kisiel – przedstawiła informacje na temat działań zrealizowanych w 
Toruniu w okresie polskiej Prezydencji w Radzie UE. 

 
- inne:  

 
p. Ł. Walkusz – poinformował, że 2 tygodnie temu odbył się dyżur radnych na Rubinkowie. 
Podczas tego spotkania ustalono wspólnie, że dyżury będą realizowane cyklicznie. 
Zaproponował krótkie spotkanie, podczas którego zostaną ustalone terminu następnych 
dyżurów. 
 
XVII. Zakończenie Sesji. 
 
p. M. Frąckiewicz – zakończył XXII sesję Rady Miasta Torunia. 
 
Protokół sporządził  
  /-/Piotr Pyrek  
 

Przewodniczący 
Rady Miasta Torunia 
/-/Marian Frąckiewicz 


